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VÝROČNÍ ČLENSKÁ SCHŮZE ZO ČSCH HORŠOVSKÝ TÝN  
 KONANÁ DNE 19. 9. 2020 V CHOVATELSKÉM AREÁLU  

 

Program: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti ZO v roce 2019 
3. Pokladní a revizní zpráva 
4. Návrh rozpočtu na rok 2020 
5. Plán činnosti ZO na rok 2020 
6. Naši jubilanti 
7. Diskuse 
8. Usnesení 
9. Občerstvení 
10. Závěr 

Přítomno: 18 členů starších 18 let + 3 MCH 

Omluveni: 2 členové 

 

1. Schůzi zahájil a řídil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Přivítal přítomné, seznámil s programem schůze, následně byl program hlasováním 
schválen. Zápis z VČS vypracuje jednatel. 

2. Předseda organizace př. Fiala krátce zhodnotil loňský rok. 
Vzhledem k tomu, že VČS byla díky pandemickým opatřením přeložena z března na září, byla 
zhodnocena také letošní červencová výstava, o jejímž konání výbor rozhodl v podstatě na 
poslední možnou chvíli, poté, co byl zrušen nouzový stav a bylo povoleno konání kulturních 
akcí. V Horšovském Týně byla letos zrušena Anenská pouť, výstava byla pořádána 
s vědomím, že návštěvnická účast může být slabá, a že příjmy ze vstupného nepokryjí 
náklady. Př. Koczai Zd. přečetl finanční zprávu z výstavy (vypracoval př. Müller) – výsledek 
příjemně překvapil, výstava 2020 byla pro ZO zisková. 
Členská základna byla také seznámena s prací kroužku MCH a výsledky olympiády, jejíž 
národní kolo proběhlo v Mikulášovicích: 
Adam Kučera – 1. místo odbornost králíci, 2. místo odbornost ovce a kozy 
Miloš Fiala – 2. místo odbornost drůbež 
Markéta Hradecká – 1. místo odbornost psi. 

3. Pokladní př. Bůžková přečetla pokladní zprávu. 
Předseda revizní komise př. Echtner konstatoval, že revize pokladních knih a finančních 
prostředků organizace proběhla bez závad. 
Vedení knih je v pořádku, kontrolou nebyly zjištěny žádné nesrovnalosti. 

4. Pokladní přednesla návrh rozpočtu ZO na rok 2020, ZO letos požádala o 4 dotace vyhlášené 
MěÚ Horšovský Týn, všechny byly schváleny v námi požadované výši. 

5. Jednatel př. Koczai Zdeněk vystoupil s „Plánem činnosti ZO na rok 2020“. 
Celý plán činnosti bude zaslán členům a vyvěšen na stránkách ZO. 
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6. Dalším bodem jednání bylo poděkování za dosavadní práci členům, kteří v tomto roce 
oslavili kulatá životní výročí:  

Kučera Adam   15 

Pikhartová Anežka  20 

Ing. Hošková Karolína  25 

Fiala Tomáš st.   50 

Opálka Vlastimil   65 

Ing. Echtner Antonín  70 

Koczai Jan    75 

7. Diskuse 
▪ Předseda př. Fiala seznámil členy se záměrem uspořádat v říjnu Okresní výstavu 

drobného zvířectva.  
Na výstavu dostalo ZO dotace od města Horšovský Týn a byla předjednána i dotace 
od OO Domažlice. Výstava se měla konat v jezdecké hale areálu Chodská pila. 
Současná situace kolem druhé vlny koronavirové pandemie ovšem nedává do 
příštích týdnů příliš optimismu k bezproblémovému pořádání kulturních akcí.  
Za svou osobu vyslovil názor, že v této nejisté době bychom měli od pořádání upustit 
dříve, než zahájíme přípravy a rozešleme chovatelům přihlášky. Požádal o názor 
členy ZO. 

▪ Př. Koczai J. navrhl konečné rozhodnutí pozdržet a rozhodnout 1. října.   

▪ Většina členů žádala hlasovat o konání / nekonání již na VČS, první kolo hlasování 
nerozhodlo, ve druhém kole většina rozhodla o nekonání říjnové výstavy. 

▪ Př. Fiala st. navrhl uspořádat v areálu stolní bodování králíků, návrh byl v diskusi 
rozšířen – členové odsouhlasili, že v sobotu 17. října od 9 hodin v areálu uspořádáme 
chovatelský trh, na kterém budou mít chovatelé možnost nechat si ocenit králíky a 
také drůbež. Pozvánky rozešleme mezi chovatele i organizacím okresu, propagovat 
trh budeme na webu ZO, Facebooku, ifauně, Deníku a rádiu Plzeň.  

8. Usnesení: 

• Výroční členská schůze schvaluje: 

o  Zprávu o činnosti ZO ČSCH Horšovský Týn za rok 2019 

o Pokladní zprávu a zprávu revizní komise za rok 2019 

o Plán práce na rok 2020 

o Poplatky za registraci králíků v roce 2020 – na 2,- Kč registrátorovi OO za 1 ks  
(1,50 Kč ÚV ČSCH, 0,50 Kč OO ČSCH) 

o Příspěvek účastníkům celostátních výstav a také výstav vyšších chovatelských 
úrovní. 
Konkrétní výši příspěvku určí dle možností výbor ZO 

o Úhradu členského příspěvku svým členům starším 70 let 

o Úhradu členského příspěvku svým členům, kteří odpracovali více než 25 
brigádnických hodin 
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• VČS ukládá výboru ZO: 

o Projednat potřeby organizace alespoň na 6 výborových schůzích 

o Svolat členskou základnu na 2 členské schůze 

• VČS ukládá všem členům: 

o Účastnit se všech brigád a dalších akcí vyhlášených výborem ZO 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno veřejným hlasováním. 

9. Schůzi ukončil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Poděkoval přítomným a popřál všem mnoho osobních i chovatelských úspěchů. 

Zápis vypracoval dne 26. 9. 2020 Koczai Zdeněk 
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